
Referat af bestyrelsesmøde d.28. 8.2024
Deltagere: Anders, Kresten, Christoffer, Rie og Eva (referent).

1.
Bestyrelsen bød velkommen til Sebastian, der sammen med Maria skal bo i have
77.

2. Afstribning ved 365
Afstribningen trænger til at blive malet op. Sidst foretog 365 opmaling, så efter dialog
med 365 har vi besluttet, at det er vores tur, så vi får det gjort.
Vi bestiller et firma til det, så det bliver gjort med de rigtige materialer.

3. Status på købsprocessen
Der er ikke noget nyt, vi venter stadig på svar fra advokatens finansmand, der skal
afsøge finansieringsmuligheder. Vi rykker, for vi er utålmodige, og vi er klar over, at
mange medlemmer har det på samme måde. For at kunne tage stilling til køb på en
ekstraordinær generalforsamling må vi have klarhed over, hvad et evt. køb kommer til
at betyde økonomisk for den enkelte. Vi kommer ikke til at kunne sige det med
sikkerhed, men når vi har et bud på en finansiering, kan vi foretage udregninger for
hver enkelt have med udgangspunkt i den pris på 53 mio, kommunen i første omgang
har godkendt. Hvis vi på generalforsamlingen beslutter at købe, skal grunden i udbud,
og både salgspris og lånerente kan påvirke prisen.
Det er store beslutninger for os alle sammen, og bestyrelsen gør alt, hvad vi kan, for at
sikre overskuelighed over økonomiske konsekvenser ved et køb og købsprocessen.

4. Afskærmning af gadelampe
Der er etableret et forsøg på afskærmning af en enkelt gadelampe. Vi afventer
erfaringer med effekten, før vi fortsætter med afskærmning.

Næste møde: Afholdes så snart vi har nyt om finansiering og kan planlægge den
ekstraordinære generalforsamling. Derfor ingen konkret dato.


